
XJTLU Club Program

Application to Initiate a New Student Organization

Name of the
Organization 光影俱乐部 Light&Shadow club

Category
Academic□ Practice□ Arts□ Sports□ Recreational

ELC□ Sports Team□ Social Practice Team□

Major
Initiator

Name:Hongyu Tu Student ID:1929663

Program: BEng DATA
SCIENCE AND BIG
DATA TECHNOLOGY
WITH CONTEMPORARY
ENTREPRENEURIALISM

E-mail:Hongyu.Tu@student.xjtlu.edu.cn Tele:19922259918

Advisor
Name: Han. Li Email:Han.Li@xjtu.edu.cn

Nationality: China Depart: OSS

Purpose
of the
organization

1. 提高学生的摄影技术和理论知识：摄影不仅仅是一种艺术，更是一种

技能。通过摄影爱好者协会，学生可以学习到基础的摄影技术，如如何使用光

线、如何构图等。此外，学生还可以通过参与摄影展览、研讨会等活动，提高

自己的理论知识水平。

2. 丰富学生的课余生活：摄影是一种很好的休闲活动，也是一种充满创

意的活动。通过参加摄影爱好者协会，学生可以在课余时间里，与志同道合的

朋友一起出去拍摄、创作，这不仅可以丰富他们的课余生活，还可以拓展他们

的人际关系。

3. 培养学生的审美能力和创造力：摄影是一种艺术，它需要拍摄者具有

一定的审美能力和创造力。通过摄影爱好者协会，学生可以在不断的拍摄中，

培养自己的审美能力和创造力，从而提高自己的综合素质。

4. 推广摄影文化：摄影是一种文化形式，它可以记录下我们的生活、表

达自己的思想感情。通过摄影爱好者协会，学生可以推广摄影文化，让更多的

人了解摄影的价值和意义。



5. 加强学校的文化建设：摄影爱好者协会是学校文化建设的一部分。通

过这样的协会，可以促进校园文化的多元化，增强校园文化的厚度。同时也可

以为学生提供更多的展示自己才华的平台。
1. Improving students' photography skills and theoretical knowledge: photography is
not only an art, but also a skill. Through the Association of Photography Enthusiasts,
students can learn basic photography techniques, such as how to use light and how to
compose a picture. In addition, students can improve their theoretical knowledge by
participating in photography exhibitions, seminars and other activities.
2. Enriching students' after-school life: Photography is a good leisure activity and
full of creativity. By joining the Association of Photography Lovers, students can go
out with like-minded friends to shoot and create after school, which not only
enriches their after-school life, but also expands their interpersonal relationship.
3. Cultivating students' aesthetic ability and creativity: Photography is a kind of art,
which requires the photographer to have certain aesthetic ability and creativity.
Through the association of photography enthusiasts, students can cultivate their
aesthetic ability and creativity in continuous shooting, thus improving their
comprehensive quality.
4. Promoting photography culture: Photography is a form of culture, which can
record our life and express our thoughts and feelings. Through the Photographers'
Association, students can promote the culture of photography and let more people
understand the value and meaning of photography.
5. Strengthening the cultural construction of the school: Photography enthusiast
association is part of the cultural construction of the school. Through such an
association, it can promote the diversity of campus culture and enhance the thickness
of campus culture. It can also provide more platforms for students to show their
talents.

Proposed
Routine
Activities

 摄影比赛
 摄影作品展览：社团公众号+线下学院展览

 胶片摄影实践

 摄影工作坊：定期举办摄影工作坊，教授摄影基础知识、技巧和摄影作品

的鉴赏。此外，也可以邀请专业摄影师来给社员们分享他们的拍摄经验和

技巧。

 外出拍摄采风

 摄影讲座：定期邀请经验丰富的摄影师或相关专家来给社员们进行摄影知

识分享和技巧指导。



New Organization Petition

Please include all students who are interested in being a part of this organization (a minimum of 10).

No
.

Name Studen
t ID

Gende
r

Email Phone
number

Program

1 Weiwei
Zhang

214414
5

Female Weiwei.Zhang21@student.xjtlu.edu.
cn

1660800269
9

艺术与科技

2 Zihan
Ning

214396
8

Female Zihan.Ning21@xjtlu.edu.cn 1313011391
6

艺术与科技

3 Jiaxi
Cui

214607
3

Male a139643578722021@163.com 1396435787
2

供应链管理

4 Xinyi
Liu

214712
6

Female Xinyi.Liu21@student.xjtlu.edu.cn 1388289543
0

艺术与科技

5 Bailin
Li

214394
9

Male Bailin.Li21@student.xjtlu.edu.cn 1995186337
9

艺术与科技

6 Chen
Gong

213149
9

Famale Chen.Gong21@student.xjtlu.edu.c
n

1594711104
1

供应链管理

7 Kang
Xing

214265
2

Male Kang.Xing21@student.xjtlu.edu.c
n

1398760989
0

艺术与科技

8 Siwei
Tuo

214338
8

Female Siwei.Tuo21@student.xjtlu.edu.cn 1889076439
0

供应链管理

9 Shuoha
o Xiao

206589
0

Male Shuohao.Xiao21@student.xjtlu.ed
u.cn

1778590831
9

艺术与科技

10 Yu
Liang

214139
6

Female Yu.Liang21@student.xjtlu.edu.cn 1398740990
9

数据科学与大
数据技术

11 Wei
Yang

203418
1

Male wei,yang20@student.xjtlu.edu.cn 1802033687
2

艺术与科技

12 siyuan.
yang

214203
9

Male
siyuan.yang21@student.xjtlu.edu.c

n

1730612887
6

数据科学与大
数据技术

13 Mingyu
Tang

193038
8

Male mingyu.tang19@student.xjtlu.edu.
cn

1534321982
2

物联网工程
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Contact Person’s Signature __ Date
___2024.1.18_______________________

Program Office Only

 Have completed the following forms:

① Registration Form_______;② Roaster_______;③ Constitution/Bylaws_______;

④ Officer Acceptance of Responsibility_______ ;⑤ Advisor Agreement________.

 Meeting date with Club Council . Approved? Yes _____No_______

 Official Start Date __

 Program Director Signature _________________ Date ____________________

 YLC of XJTLU Stamp _____________________ Date __________________________


	胶片摄影实践
	摄影工作坊：定期举办摄影工作坊，教授摄影基础知识、技巧和摄影作品的鉴赏。此外，也可以邀请专业摄影师来
	外出拍摄采风

